
NAMESTO ODGOVORA NA DELEGATSKO
VPRAŠANJE

Ambulanta Mirje ostane
Delegacija KS Gradišče je pred časom zasta-

vila v zboru krajevnih skupnosti občinske skup-
ščine delegatsko vprašanje o usodi ambufante
Mirje. Z zgraditvijo zdravstvenega doma v občini
Center naj bi namreč ukinili to ambulanto in
napotili paclente v novo, vsekakdr bolje oprem-
Ijeno zdravstveno ustanovo. Novi zdravstveni
dom pa stoji na vogalu Metelkove in Masarykove
ulice, kar je zlasti za starejše prabivalce Gradi-
šča zelo daleč in od rok.

O vprašanju je razpravljal izvršilni odbor samoupravne
interesne skupnosti za zdravstvo občine Center in sklenil, da
zdravstveni dom Ljubljana ne more ukiniti ambulante Mirje,
dokler ne dobi soglasja izvršilnega odbora sisa za zdravstvo.
Obenem je predlagal komiteju za družbene službe občine
Center, naj namesto odgovora na delegatsko vprašanje orga-
nizira sestanek s predstavniki KS Gradišče, sisa za zdravstvo
in zdravštvenega doma Ljubljana.

Predlagani sestanek je bil 26. januarja. Ko so udeleženci
temeljto proučili vso problematiko, so ugotovili, da v seda-
njem času ne bi imelo nobenega smisla ukinjati ambulante
ne glede na argumente, s katerimi nastopa zdravstvena
služba. Zdravstveni delavci namreč zatrjujejo, da je na današ-
nji stopnji ravoja medicine nemogoče zagotoviti učinkovito
zdravstveno varstvo brez popolne preiskave pacienta. Takih
pogojev pa ambulanta Mirje ne zagotavlja. Razen tega so
prostori močno zastareli in zagotoviti bi morali nekaj sred-
stev za vsaj zasilno preureditev.

Krajani v Gradišču pa so se po drugi strani navadili na
svojo ambulanto. Blizu in pri roki jim je in zlasti starejši
občani si težko zamišljajo, da bi morali za vsako malenkost
hoditi v zanje zelo oddaljeni, pa čeprav še tako sodobno
urejeni zdravstveni dom.

Na sestanku je prevladovalo prepričanje, da je nujno po-
trebno upoštevati želje krajanov. Ambulanta Mirje naj ostane
vse dotlej, dokler je ne bodo krajani sami opustili in se
preusmerili v novi zdravstveni dom. To pa bo možno šele
takrat, ko bo zdravstvena služba našla drugačne oblike pri-
bliževanja krajanom v obliki pogostejših obiskov na domu,
patronažne službe in podobno.

O okviru sisa za zdravstvo naj bi za zdaj skušali poiskati
nčkaj sredstev za najnujnejšo adaptacijo ambulante Mirje.
Uporabljali naj bi tudi nekaj opreme iz opuščenih ordinacij v
sedanjih prostorih zdravstvenega doma na Miklošičevi cesti,
ki bo na voljo potem, ko bodo zdravstveno službo iz tega
doma preselili v novi objekt.

Pričakujemo lahko, da bodo rezultate dogovora predstav-
rtikov vseh prizadetih in pristojnih dejavnikov potrdili še
ustrezni organi.

Krajanom Gradišča se torej ni treba bati, da bi jim proti
njihovi volji odvzeli njihovo ambulanto.
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